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  З А П И С Н И К  

 

са 9. редовне седнице Савета Филолошког факултета Универзитета у Београду, 

 одржане у уторак, 29. децембра 2020. године са почетком у 12 часова у Сали за седнице 

Филолошког факултета. 

 

ПРИСУТНИ: проф. др Александар Милановић, доц. др Јелена Гинић, проф. др 

Бошко Сувајџић, проф. др Катарина Расулић, проф. др Душка Кликовац, проф. др Ирена 

Шпадијер, проф. др Јасмина Московљевић Поповић, доц. др Јован Чудомировић, проф. др 

Адријана Марчетић, доц. др Мејсун Гарајбе Симоновић, виши лектор Мирна Стевановић, 

доц. др Невена Цековић, Весна Видовић, Валентина Тасић, Томислав Матић, проф. др 

Богољуб Шијаковић, проф. др Миомир Јакшић, Јадранка Јовановић, проф. др Михајло 

Рабреновић, Велибор Видић, Марина Сутугина, Емил Зороњић и Матеја Шуша.  

Одсутни: проф. др Весна Спасић Јокић, проф. др Мирјана Радовић и студент Коста 

Болић. 

 Седници су присуствовали и в. д. декана проф. др Јелена Костић Томовић, в. д. 

продекана проф. др Ивана Трбојевић Милошевић, в. д. продекана доц. др Маја Савић, в. д 

продекана проф. др Далибор Соколовић, секретар Факултета Синиша Обренић и виши 

референт, дипл. правник Марија Гајић. 

 

 Председник Савета проф. др Бошко Сувајџић је отворио седницу, поздравио 

присутне чланове Савета, захвалио им на присуству, констатовао да постоји кворум за рад 

и пуноважно одлучивање Савета и руководио седницом до избора новог председника 

Савета. 

На почетку седнице верификовани су мандати чланова Савета из реда наставног 

особља за мандатни период од школске 2019/2020. до 2022/2023. године и из реда 

ненаставног особља за мандатни период од школске 2019/2020. до 2022/2023. године, 

изабраних у складу са чланом 144 Статута Филолошког факултета и то: проф. др 

Александар Милановић, доц. др Јелена Гинић, проф. др Бошко Сувајџић, проф. др 

Катарина Расулић, проф. др Душка Кликовац, проф. др Ирена Шпадијер, проф. др Јасмина 

Московљевић Поповић, доц. др Јован Чудомировић, проф. др Адријана Марчетић, доц. др 

Мејсун Гарајбе Симоновић, виши лектор Мирна Стевановић, доц. др Невена Цековић, 

Весна Видовић, Валентина Тасић и Томислав Матић. 

 

Председник Савета проф. др Бошко Сувајџић захвалио је на раду члановима Савета 

из реда наставе и ненаставе чији је мандат престао и то: проф. др Снежани Милинковић, 

проф. др Марку Чудићу, проф. др Борку Ковачевићу, проф. др Татјани Самарџија Грек, 

проф. др Анђелки Пејовић, проф. др Радосаву Пушићу, проф. др Људмили Поповић, 

Љиљани Врачарић, Тањи Кафеџић и Драгану Вранешевићу. Захвалио им је на 

досадашњем доприносу и труду у раду Савета. 

 

Председник Савета проф. др Бошко Сувајџић је упознао чланове са предложеним 

тачкама Дневног реда. 
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На предлог студената усвојена је допуна дневног реда. Предложени дневни ред је 

проширен тачком која се односи на формирање Комисије за израду нацрта Правилника за 

стипендирање студената. 

Предложени дневни ред, након допуне, стављен је на изјашњавање и једногласно 

усвојен. 

 

     1. 

УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА СА VIII ЕЛЕКТРОНСКЕ СЕДНИЦЕ САВЕТА 

ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ ОДРЖАНЕ 03 – 04. 12. 

2020. ГОДИНЕ 

 

Једногласно је донета 

             О Д Л У К А 

 

Усваја се Записник са VIII електронске седнице Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 03–04.  децембра 2020. године. 

 

 

        2. 

   ИЗБОР ПРЕДСЕДНИКА И ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА 

 

За реч се јавио доц. др Јован Чудомировић. Доц. др  Чудомировић је своје излагање 

приложио за записник у писаној форми електронским путем: „За председника Савета 

предложио бих професорку Ирену Шпадијер, са Катедре за српску књижевност са 

јужнословенским књижевностима. Професорка Шпадијер је угледна професорка 

средњовековне књижевности, цењен стручњак и код нас и у свету и особа од интегритета 

за коју верујем да ће добро руководити радом Савета. А за заменика председника 

предложио бих колегиницу Катарину Расулић. За разлику од професорке Шпадијер, која 

долази са једне од националних катедара, професорка Расулић је са Катедре за англистику 

и већ је неко време пре овог поновљеног избора била члан Савета и добро познаје 

академске прописе и процедуре, па верујем да је и она права особа за ову дужности.” 

[Излагање је на почетку накратко прекинуто због земљотреса.] 

 Проф. др Бошко Сувајџић упитао је да ли има других предлога. Других предлога 

није било. Проф. др Ирена Шпадијер је упитана да ли прихвата кандидатуру. 

Проф. др Ирена Шпадијер је захвалила на предлогу за кандидатуру и изјавила да 

прихвата кандидатуру. Проф. др Катарина Расулић је захвалила на предлогу за 

кандидатуру и прихватила кандидатуру.  

 

За реч се јавио проф. др Михаило Рабреновић и предложио да се уведе пракса да 

кандидати дају предлог програма рада имајући у виду кандидовање за одговорне 

функције. Проф. др Бошко Сувајџић је захвалио на изнетом предлогу. За реплику се јавила 

проф. др Душка Кликовац и изјавила да се такав предлог може усвојити ако то чланови 

Савета сматрају сврсисходним, али да таква потреба до сада није постојала, односно да 

није постојао обичај да кандидати за председника Савета излажу свој програм. 
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У Комисију за пребројавање гласова за избор председника и заменика председника 

Савета предложени су и изабрани : 

1. Мирна Стевановић, виши лектор  

2. Марина Сутугина, студент 

3. Синиша Обренић, секретар Факултета 

 

После обављеног тајног гласања за избор председника Комисија је поднела 

извештај. Укупно су гласала 23 члана Савета. „За“ су гласала 22 члана Савета. Један 

гласачки листић је проглашен неважећим. Нико против. Нико уздржан.  

 

На основу резултата гласања утврђено је да је проф. др Ирена Шпадијер добила 

потребан број гласова за избор председника Савета Филолошког факултета Универзитета 

у Београду. 

Са 22 гласа за, донета је 

 

     О Д Л У К А 

 

др Ирена Шпадијер, редовни професор, изабрана је за председника Савета 

Филолошког факултета Универзитета у Београду за мандатни период до школске 

2022/2023. године. 

 

 

После обављеног тајног гласања за избор заменика председника Савета, Комисија 

за пребројавање гласова за избор заменика председника Савета, у истом саставу, је 

поднела извештај. Укупно су гласала 23 члана Савета. „За“ су гласала 23 члана Савета. 

Нико против. Нико уздржан.  

Једногласно је донета  

 

О Д Л У К А 

 др Катарина Расулић, ванредни професор, изабрана је за заменика председника 

Савета Филолошког факултета Универзитета у Београду за мандатни период до школске 

2022/2023. године. 

 

Новоизабрани председник Савета, проф. др Ирена Шпадијер, преузимајући вођење 

седнице, захвалила је на исказаном поверењу, на избору за председника Савета и 

истовремено  захвалила проф. др Бошку Сувајџићу на досадашњем руковођењу радом 

Савета у турбулентном периоду, и такође констатовала да председник Савета Факултета, 

као први међу једнакима,  координира рад Савета Факултета, да нема свој посебан 

програм нити треба да излаже свој посебан план, већ да председник Савета само управља 

састанцима Савета Факултета и потписује акта Савета која Савет Факултета усвоји. 
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3. 

РАСПИСИВАЊЕ ИЗБОРА ЗА ДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА ЗА МАНДАТНИ 

ПЕРИОД  ОД ШКОЛСКЕ 2020/2021 ДО 2022/2023. ГОДИНЕ И ФОРМИРАЊЕ 

КОМИСИЈЕ ЗА ИЗБОР ДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

 

Председник Савета проф. др Ирена Шпадијер је предложила да се чланови Савета 

изјасне да ли су сагласни са расписивањем избора за декана Филолошког факултета.  

          Једногласно је донета  

О Д Л У К А  

Расписује се избор за декана Филолошког факултета Универзитета у Београду за 

мандатни период школска 2020/2021. – школска 2022/2023. година. 

 

Проф. др Ирена Шпадијер је потом предложила чланове Комисије за избор декана 

Филолошког факултета. За чланове Комисије за избор декана Филолошког факултета 

предложила је доц. др Невену Цековић, представника из реда наставе, доц. др Јелену 

Гинић, представника из реда наставе, доц. др Јована Чудомировићa, представника из реда 

наставе, Весну Видовић, представника из реда ненаставног особља и Матеју Шуша, 

представника из реда студената. 

 Једногласно је донета  

О Д Л У К А 

 Образује се Комисија за избор декана Филолошког факултета Универзитета у 

Београду за мандатни период од школске 2020/2021 до 2022/2023. године. 

 У Комисију се именују: 

1. Доц. др Невена Цековић, представник из реда наставе 

2. Доц. др Јелена Гинић, представник из реда наставе 

3. Доц. др Јован Чудомировић, представник из реда наставе 

4. Весна Видовић, представник из реда ненаставног особља 

5. Матеја Шуша, представник из реда студената 

 

 

4.  

ПИТАЊА У ВЕЗИ СА АКРЕДИТАЦИЈОМ ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

  

Председница Савета проф. др Ирена Шпадијер је дала реч доц. др Јелени Гинић и 

проф. др Катарини Расулић које су задужене за наведено питање у одређеним радним 

групама. 

Са извињењем седницу је напустила Јадранка Јовановић. 

Седницу је са извињењем напустио и проф. Миомир Јакшић. 

 

Доц. др Јелена Гинић је навела да су на Факултету формиране две радне групе за 

акредитацију, Извршна радна група, коју координира проф. др Катарина Расулић и 

Кординациона радна група, коју  координира доц. др Јелена Гинић, да те две радне групе 
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међусобно сарађују са деканским колегијумом, да су на неколико седница радних група 

које су одржане у протеклом периоду уочени сви недостаци који су постојали у 

претходном периоду, да нису постојале комисије које су сада основане, да многа 

документа недостају. Уочено је, такође, да се многа документа која је до сада требало 

допунити и прерадити  тек сада, 2020. године први пут доносе, да таква документа постоје 

на Универзитету још од 2008. године, те да је сада, мада са закашњењем, покренут 

целокупан поступак самовредновања, и да се разматрају следећи кораци за 

(ре)акредитацију студијских програма. Проф. др Катарина Расулић је додала да је на 

Наставно-научном већу одржаном у децембру 2020. године усвојена Стратегија 

обезбеђивања квалитета и да је усвојен Акциони план за спровођење Стратегије 

обезбеђивања квалитета, који је предложила Комисија за обезбеђење и унапређење 

квалитета Факултета. 

  

5.  

ЖАЛБА МИРЈАНЕ ДИМИТРИЈЕВИЋ ПРОТИВ РЕШЕЊА ДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ 

ФАКУЛТЕТА БР. 1450/1 ОД 08. 07. 2020. ГОДИНЕ 

 

Председница Савета је позвала проф. др Катарину Расулић да ближе упозна 

чланове Савета са наведеном тачком. Проф. др Катарина Расулић је навела да су 

члановима Савета достављени материјали за седницу, међу којима је била наведена Жалба 

и ожалбено решење. Проф. др Катарина Расулић је известила чланове Савета да се ради о 

жалби кандидаткиње која се жалила на решење бр. 1450/1 од 08. 07. 2020. године, које је 

донела бивша в. д. декана проф. др Љиљана Марковић, а којим је на радно место секретара 

Факултета изабран кандидат Синиша Обренић; потом је прочитала наводе из жалбе, 

истакла да Жалба која је поднета Савету до данашњег дана није разматрана на Савету, да 

је бивша в д. декана Факултета донела решење којим се жалба одбија, да то решење нема 

правно дејство, да је Жалба упућена Савету и да је Савет надлежан да одлучује по жалби 

првостепеног органа, односно органа пословођења ‒ што стоји у Закону о високом 

образовању као и у Статуту Факултета, да сматра да Савет треба да жалбу усвоји, да 

поништи ожалбено решење и да предмет врати првостепеном органу на поновно 

одлучивање. Даље је навела како сматра да је ожалбено решење спорно због још две 

ствари: Прво, да је наведено решење донето 08. 07. 2020. године а да је проф. др Љиљана 

Марковић, која је потписала наведено решење, дан раније, 07. 07. 2020. године, поднела 

оставку на место в. д декана. Друго, у самом решењу стоји као упутство о правном леку да 

се против тог решења може поднета жалба истом органу који је решење и донео. 

 За реч се јавио секретар Синиша Обренић. Навео је да је основно правило да се 

жалба разматра у оквирима и поводом разлога због којих је поднета, да му је чудно што до 

сада није решавано по тој жалби, зашто баш сада, да сматра да се протеком времена 

прилагодио колективу Факултета, да је присутан од 01. септембра, те да у том смислу није 

могао да буде део такозване претходне власти, да је имао пар жучнијих расправа са 

појединим члановима колектива, али да сматра да су све те расправе  у складу са позивом 

секретара и да сматра да су све расправе биле у академским  оквирима. За реплику се 

јавила проф. др Ирена Шпадијер и навела да се не ради о личној ствари већ се расправља о 

процедуралним стварима, о незаконитој одлуци бивше в. д. деканке, о жалби која је 
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упућена Савету, а да бивша в. д деканка ту жалбу није Савету упутила те да се Жалба из 

тог разлога разматра тек сада. 

У дискусији су даље учествовали проф. др Катарина Расулић, секретар Синиша 

Обренић, Велибор Видић, проф. др Душка Кликовац, проф. др Богољуб Шијаковић, Емил 

Зороњић, доц. др Јован Чудомировић. 

Доц. др Јован Чудомировић је приложио своју дискусију у писаној форми 

електронским путем: „Што се тиче одлуке о којој овде расправљамо, ми као Савет имамо 

две могућности. Можемо ову жалбу да усвојимо или да је не усвојимо. Ако је усвојимо, то 

значи да прихватамо аргументацију с којом је она поднета и да прихватамо и предлог који 

она садржи, а то је да се решење декана поништи. Ја се, иначе, слажем са предлогом да се 

жалба усвоји, из свих разлога које је већ навела колегиница Расулић и други чланови 

Савета који су се за то заложили. А будући да је у тој жалби експлицитно речено шта се 

њом захтева, мислим да је јасно да усвајање жалбе значи и  поништавање решења декана 

на које је жалба и уложена.”   

У дискусији су још учествовали: проф. др Михајло Рабреновић, проф. др Јасмина 

Московљевић Поповић, проф. др Бошко Сувајџић, проф. др Адријана Марчетић. 

Секретар Факултета Синиша Обренић је тражио да се унесе у записник да жели да 

се одлука, без обзира каква она била, достави и њему као заинтересованој страни. 

Председница Савета проф. др Ирена Шпадијер је навела да су поводом ове тачке 

консултовани и правници ван Факултета, да је расправа била јако драгоцена и захвалила 

на размени мишљења. За реч се јавио проф. др Бошко Сувајџић и предложио да се тема  

даље не шири већ да чланови Савета треба да се изјасне о усвајању наведене жалбе. 

Проф. др Ирена Шпадијер, председница Савета, позвала је чланове Савета да се 

изјасне о усвајању жалбе Мирјане Димитријевић. 
 

После дискусије, са 18 гласова за и 2 уздржана гласа донета је  

 

О Д Л У К А 

Усваја се жалба Мирјане Димитријевић из Београда, и поништава се решење 

декана Филолошког факултета Универзитета у Београду бр. 1450/1 од 08. 07. 2020. 

године.                                                   

Предмет се враћа првостепеном органу, декану Филолошког факултета, на 

поновни поступак. 

 

 

6. 

ДОПУНА ЦЕНОВНИКА УСЛУГА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА УНИВЕРЗИТЕТА У 

БЕОГРАДУ 

 

 

После образложења в. д. продекана за финансије проф. др Иване Трбојевић 

Милошевић,  

једногласно је донета  
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О Д Л У К А 

Усваја се допуна ценовника услуга Филолошког факултета бр. 3572/1 од 24. 12. 

2018. године и утврђује се висина уплата на Факултету, и то: 
 

НАЗИВ НАКНАДА 

1. Избор у звање научни сарадник 40.000 динара 

2. Избор у звање виши научни сарадник 50.000 динара 

3. Избор у звање научни саветник 60.000 динара 

4. Накнада за полагање испита за стицање 

сертификата о нивоу знања (страни језици) 

13.800 динара 

 

 

7.  

ОДЛУКА О ОТПИСУ ПОТРАЖИВАЊА ЗА ЗАКУПЦЕ КОЈИМА ЈЕ ПРЕСТАО ЗАКУП 

ПРЕ ВИШЕ ОД 10 ГОДИНА 

 

О овој тачки реферисала је Снежана Васојевић, руководилац финансијско-

рачуноводствених послова из Одсека за финансијско и материјално пословање Факултета 

и навела да постоје потраживања закупаца од пре више од 10 година, прочитала имена 

бивших закупаца, као и то да су сви они већ 2010. године престали да постоје, и да су та 

потраживања факултета застарела те да не зна зашто до сада нису отписана, а то 

оптерећује финансије Факултета. 

За реч се јавила в. д. продекана за финансије проф. др Иване Трбојевић 

Милошевић, која је навела да су то потраживања Факултета према некадашњим 

закупцима, да се та потраживања више не могу остварити с обзиром на то да су права на 

та потраживања застарела, а да је отпис тих застарелих потраживања начин смањења 

обавеза Факултета према држави с обзиром на то да се она исказују као приход Факултета 

и то се преноси као приход и да се на то плаћа порез.  

Након појашњења, председница Савета проф. др Ирена Шпадијер је позвала 

чланове Савета да се изјасне о отпису застарелих потраживања Факултета. 

 

Једногласно је донета  

О Д Л У К А 

1. Да се отпишу застарела потраживања Факултета према некадашњим закупцима 

Филолошког факултета Универзитета у Београду, у укупном износу од 

5.419.895,33 динара. 

 

2. У прилогу одлуке је списак бивших закупаца: „Наш Дом“, „Proex komerc“, ИП 

„TREBNIK“, „Gros Trejd“, „Grafos“, сзр „Knez“, „AMWAY“, „KOPIGO“.    
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            8. 

ФОРМИРАЊЕ КОМИСИЈЕ ЗА ИЗРАДУ НАЦРТА ПРАВИЛНИКА ЗА 

СТИПЕНДИРАЊЕ СТУДЕНАТА 

 

О Комисији је говорио студент Емил Зороњић и предложио чланове Комисије.  

Једногласно је донета 

 

О Д Л У К А 

 Формира се Комисија за израду нацрта Правилника за стипендирање студената 

Филолошког факултета Универзитета у Београду. 

 У Комисију се именују: 

1. др Балша Стипчевић, доцент 

2. др Ивана Трбојевић Милошевић, ванредни професор 

3. др Далибор Соколовић, ванредни професор 

4. Матеја Шуша, представник из реда студената 

5. Марија Гајић, дипл. правник 

 

 

 

 

* 

 

Седница је закључена у 14,00 часова. 

 

 

ЗАПИСНИК САСТАВИЛА     

  

 

Марија Гајић                                                             

          ПРЕДСЕДНИК САВЕТА 

                                                                                         ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

 

 

Проф. др Ирена Шпадијер 


